
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 12/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 378/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του    
32ου     θέματος        «Αίτηση       Παύλου 
Σιδηρόπουλου για παραχώρηση κοινόχρηστης 
δημοτικής έκτασης». 

 
       Σήμερα 15 Iουλίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 10-7-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 

Παρόντες                           Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Μ. Ποτουρίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης   
3. Κ. Κόλβατζης Δ. Αδάμου   
4. Α. Δελαβερίδης Κ.  Καρασαββίδου    
5. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Ε. Λελεκάκης Β. Τσίλης   
7. Κ.  Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης   
8. Κ. Γκαβαϊσές                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Μαρκούλης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Καραντουμάνης   Θ. Δεμερτζής 
11. Λ. Τάκης     
12. Ε. Παναγιωτίδης  
13. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 348/97 
14. Ε. Σοφιανίδης απόφασης  αποχώρησαν   οι  κ.  κ.   Κ. Κόλβατζης και 
15. Χ. Παπαγεωργίου Ο. Σιδηρόπουλος. 
16. Γ. Χιονίδης      Κατά   τη   συζήτηση της υπ΄αρίθ. 372/97 απόφασης 
17. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
18. Π. Αγαθαγγελίδης      Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 374/97 απόφασης 

   προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
        Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 378/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 379/97 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Α. Μαρκούλης. 
 



  Στη συνέχεια  ο πρόεδρος εισηγούμενος το 32ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: Πρόκειται για το ακίνητο που είναι λίγο 
υπερυψωμένο και βρίσκεται ανάμεσα στο γκαράζ του Δήμου και στο υπό 
διαμόρφωση χώρο του διοικητηρίου. Η επιτροπή εισηγείται θετικά. Θέλω όμως να το 
σκεφθείτε σοβαρά διότι είναι ένας χώρος όπου αναπτύσσονται δημόσια κτίρια και 
δημόσιες χρήσεις. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις υπάρχουν;Οχι. 
 Ορίστε ο ενδιαφερόμενος. 
 Σιδηρόπουλος Παύλος, αιτών:Οταν πήγα εκεί δεν υπήρχαν καθόλου 
κτίσματα.  Μόνο το στρατόπεδο ήταν εκεί. Μου το παρεχώρησε ο σύλλογος 
πολυτέκνων. 
 Πρόεδρος :Μένετε εκεί; 
 Σιδηρόπουλος :Φυσικά. Μένω εκεί 30 χρόνια. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις προς τον αιτούντα; Οχι. 
 Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης :Είναι δύσκολη περίπτωση αλλά θα πω τη θέση μου. Συμφωνώ 
μ’ αυτά που είπε ο Δήμαρχος ότι εκεί πρόκειται να γίνουν κάποια μεγάλα έργα που 
θα δώσουν πνοή στη Βέροια  και στον νομό. Γι’ αυτό το λόγο δεν θα πρέπει να γίνει 
η παραχώρηση ανεξάρτητα απ’ το ότι το κατέχει και έχει την κατοικία του εκεί. 
 Επειδή όμως είναι μία πολύτεκνη οικογένεια θα πρέπει ο Δήμος σε κάποια 
φάση να του δώσει κάτι διότι δεν μπορούμε να κάνουμε αλλιώς. 
 Πρόεδρος :Αντιλαμβάνεστε ότι ο συμπολίτης μας δεν θα μπορούσε να το 
πληρώσει με την τιμή που θα καθόριζε η επιτροπή λόγω του σημείου που βρίσκεται. 
 Αγαθαγγελίδης :Να του πούμε  μία τιμή να τον ρημάξουμε κι’ αυτόν. 
 Δήμαρχος :Ελάτε στο Δήμο μια και είστε ψυχοπονετικός άνθρωπος ... 
 Αγαθαγγελίδης :Εχουν δοθεί τσάμπα τόσα και τόσα οικόπεδα. Αμα είμασταν 
εμείς στα πράγματα ... 
 Δήμαρχος :Αν είσασταν εσείς στα πράγματα  ξέραμε τι θα κάνατε. Ελάτε να 
κάνετε τον ψυχουπομονετικό και να πηγαίνετε κάθε μέρα στον εισαγγελέα για 
παράβαση καθήκοντος ή για μείωση της περιουσίας του Δήμου. 
 Χιονίδης : Να το αναβάλουμε για την άλλη φορά μήπως βρεθεί λύση. 
 Δήμαρχος :Μπορεί το  διοικητήριο να χρειαστεί κάποια επιπλέον έκταση. Δεν 
ρυθμίστηκε ακόμη το ρυμοτομικό σ’ εκείνη την περιοχή. Μπορεί ο Δήμος να 
χρειαστεί μία έκταση για να ολοκληρώσει το γκαράζ και το εργοτάξιό του. Θα 
χρεώσουμε και  αύριο θα ρθούμε ν’ απαλλοτριώσουμε; 
 Αυτό που μπορούμε να πούμε είναι ν’αναβληθεί και να έχουμε το οριστικό 
χωροταξικό της περιοχής για να δούμε τι μπορεί να γίνει. Αλλιώς θα ήμουν 
απορριπτικός από την πρώτη στιγμή. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Οτι στην περιοχή που βρίσκεται η έκταση που ζητείται να παραχωρηθεί πρόκειται 
να διαμορφωθεί  ο χώρος του διοικητηρίου. 
3.-Οτι σκόπιμο είναι να εξεταστεί η αίτηση για παραχώρηση της παραπάνω 
κατεχόμενης έκτασης αφού ολοκληρωθεί οριστικά το χωροταξικό σχέδιο της  
περιοχής. 
4.-Την ανάγκη αναβολής του παραπάνω θέματος. 



5.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 
 
 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 32ου θέματος «Αίτηση 
Παύλου Σιδηρόπουλου για παραχώρηση κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης» μέχρι να 
οριστικοποιηθεί το χωροταξικό σχέδιο της περιοχής που πρόκειται να ανεγερθεί το 
Διοικητήριο (χώρος στρατοπέδου δίπλα από το δημοτικό γκαράζ). 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 378/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Θ. Τέτος Χ.  Παπαγεωργίου 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Γκαβαϊσές Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α. Μαρκούλης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 5-8-1997 

        Ο Αναπληρωτής Δημάρχου   
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 
 


